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INTERPELACJA

W sprawie kosztów utrzymania zieleni w sołectwach.
Jednym z zadań własnych sołectwa jest utrzymanie terenów zielonych, utrzymanie obiektów 

sportowych (w tym boiska trawiaste). Wysokość środków przeznaczanych na ten cel uzależniony 
jest od wielkości terenu do utrzymania porządku oraz od tego czy w obrębie sołectwa występuje 
boisko trawiaste.

Budżety sołectw ustalane są w oparciu o liczebność mieszkańców i nie jest brane pod uwagę 
jak duże nakłady na ten cel wydaje sołectwo. W wyniku tak przydzielanych budżetów występuje 
duża dysproporcja procentowego obciążenia budżetu sołectwa na utrzymanie terenów zielonych. Są 
sołectwa z budżetem ok 30.000 zł, gdzie na utrzymanie terenów zielonych wydaje się ok 24.000 zł 
(80%). Są również sołectwa z budżetem ok 72.000 zł, gdzie są podobne koszty 24.000 (33%), 
jednak obciążenie procentowe jest znacznie niższe.

Wydaje się być zasadnym konieczność rewizji sposobów naliczania budżetów sołeckich. 
Jednym z pomysłów mogłoby być przejęcie części zadania, np. utrzymywanie boisk za pomocą 
Spółki Wod-Kom lub ustalenie limitu, np. 30% wysokości budżetu sołectwa na tereny zielone, tak 
żeby pozostałe 70% mogły zaspokoić pozostałe potrzeby, natomiast brakujące środki na utrzymanie 
zieleni pochodziłyby z budżetu Gminy.

Na zebraniach wiejskich zaczynają pojawiać się pytania o zasadność wydawania połowy 
budżetu sołectwa na koszenie boiska, na którego powstanie Gmina wydała niemal 400.000 zł. 
Powoduje to dyskusję czy małe sołectwa stać na obiekty sportowe.

Proszę o rozważenie wprowadzenia zmian w tym zakresie. Pomoże to funkcjonować małym 
sołectwom i pozwoli nie bać się inwestycji, które podwyższają koszty utrzymania zieleni.
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